
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 14. 4. 2024

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Karel Čtvrtečka Správce sítě SN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Michal Novák Správce Pod-O-Lab SL

Vít Novotný Televizor bloku E TVE

Michal Jarkovský HR manažer HR

Dariia Stočes PR tým TPR

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Pavel Pavlů Host

Pavel Sillinger Televizor bloku A TVA

Jiří Novotný Správce hudebny SH
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Lukáš Pavljuk Zástupce správce hudebny ZSH

Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SD

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN

20:07 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 14. 4. 2024 ve 20:07.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 2: Kolečko

20:30 přichází Jan Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Předseda
Mezi Bloky:
Aktuálně jsou formulovány smlouvy mezi klubem a SÚZ ČVUT. Probíhá komunikace s rektorem ČVUT ohledně udělení záštity tomuto
festivalu. Dále probíhá komunikace s účetní ohledně fakturace v rámci nového platebního systému.
Rekonstrukce bloku A:
V průběhu léta je naplánovaná částečná rekonstrukce/revitalizace bloku A. Z toho důvodu budou nedostupné místnosti: Pod-O-Games,
“Stolní tenis, fotbálek a šipky” a Kufrárna. P dohodla s ÚTVS možnost uskladnění vybavení těchto místností v prostorách bývalé menzy. O
náhradě Kufrárny se aktuálně jedná.
Změna provozní doby Pod-O-Gym:
Bylo vydáno nařízení předsedy o změně provozní doby Pod-O-Gym. Nařízení slouží jako dočasné řešení než bude schválena nová
legislativa.

Místopředseda
-

Správce sítě
Proběhla základní údržba, byli pořízeny switche pro úpravu vedení na bloku A a C. Nedávné výpadky nebyly způsobeny závadou na naší
síti, ale výpadkem sítě nadřazené.
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Správce systémů
Probíhá přípravy platebního systému na festival Mezi Bloky, testování systému je naplánováno na akci Pod-O-Day. SS aktuálně pracuje na
dostupnosti klubových systémů (hydra,olymp, atd.) při výpadku sítě.

Správce projektů
Barbora Malá (ID 9379) rezignovala na funkci PR manažer. Zdeňka Kabourková (ID 9314) byla odvolána z funkce zástupce správce projektů.
Funkce by měly být brzy znovu obsazeny. Proběhly Meziblokové hry. Zvítězil blok E. 27.4. proběhne Pod-O-Day.

Správce Pod-O-Gym
Byl jmenován nový člen Pod-O-Gym týmu Hugo Kunák (ID 9081).

Správce bloku A
-

Správce bloku B
-

Správce bloku C
Opět zjištěny problémy s úklidem.

Správce bloku D
Úklid na bloku je stále neuspokojivý, problémy jsou zejména sprchy. Byla natažena nová optická linka.

Správce bloku E
Byl jmenován nový televizor Vít Novotný (ID 9819). Úklid na bloku je uspokojivý. Po víkendu byl nalezen hasící přístroj v pisoáru. Byl
navrácen na původní místo.

PR manažer
-

HR manažer
HR upravil koncept “náborových letáčků”, jejichž zpracování bylo převedeno do elektronické formy.

Správce Hudebny
SH a ZSH aktuálně připravují hudebnu na předání jejich nástupcům.

Správce Deskoherny
-

Správce Kolárny
Byly nainstalovány stojany, proběhl jarní úklid a Pod-O-Bikes byly přesunuty zpět do kolárny.

Správce Pod-O-Lab
Byl jmenován nový správce Michal Novák (ID 9359) a jeho zástupce Jakub Wodecki (ID 9328). Byla opravena jedna ze 3D tiskáren.

Správce Pod-O-Games
-

Velitel Pod-O-Šerm
Tréninky už zase probíhají.
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Vedoucí kolejní skupinky
Vzrostl zájem o půjčování grilu.

Správce Sudovny
Stále nebyla opravena závada na radiátoru.

Správce herních místností
-

Mezi Bloky
Termín akce se blíží. 22.4. proběhne schůzka organizátorů s dobrovolníky.

Bod č. 3: Schválení zápisu schůze představenstva 20.2.2024

20:51 odchází Vít Novotný. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 20. 2. 2024 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 14. 4. 2024 ve 20:53.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 4: Potvrzení per rollam hlasování
Proběhlo per rollam hlasování o výroční zprávě za rok 2023. Připravený systém se osvědčil a lze ho tedy využít i při dalších příležitostech.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee potvrzuje proběhlé per rollam hlasování o Výroční zprávě klubu
Pod-O-Lee za rok 2023.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 5: Aktivní členové klubu
Do 28.4. je nutné zkompletovat seznam výjimek na ubytování. Vznikl nový IP SU ČVUT o udělování výjimek, který bude schvalován na další
schůzi parlamentu. Byl klasifikován jako důležitý interní předpis , takže bude schvalován i shromážděním klubů.
P upozorňuje, že plakáty je možné umisťovat pouze na blokové nástěnky. Výjimkou jsou klubové akce, jejichž plakáty lze po konzultaci s
vedoucí koleje umístit i na dveře.
Akutním problémem je pozdní odevzdávání registračních formulářů. P apeluje na urychlené dodání.
Je nutné vést evidenci kontrol kamerových záznamů kvůli GDPR. Na realizaci se pracuje.
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P děkuje za zasílání seznamů výpůjček správcemi místností. Probíhá debata o budoucí sjednocené formě.

21:23 Odchází Michal Jarkovský a Dariia Stočes. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Bod č. 6: EČ Pod-O-Day 2024
P a SP prezentují ekonomickou činnost pro akci Pod-O-Day . Probíhá diskuze.

21:33 Odchází Jiří Novotný a Lukáš Pavljuk. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ_Pod-O-Day_2024 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 14. 4. 2024 ve 21:40.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

21:42 Předseda vyhlašuje pauzu.
21:51 Předseda ukončuje pauzu.

Bod č. 7: EČ Mezi Bloky 2024
MP a P prezentují ekonomickou činnost pro festival Mezi Bloky. Probíhá diskuze.

23:00 odchází Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.
23:02 odchází Petr Šohaj. Počet lidí s hlasovacím právem: 8.

Usnesení č. 5: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument EČ_MeziBloky_2024 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 14. 4. 2024 ve 23:21.

𝞢:8, +:8, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 8: Čerpání rezervy - Nákup AP
SN prezentuje návrh na čerpání rezervy pro nákup zlevněných AP. P žádá o doplnění informací k cenové nabídce a harmonogramu. SN
připraví podklady na další zasedání.

Bod č. 9: Legislativa
Z časových důvodů je tento přesunut na další schůzi.
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Bod č. 10:     Různé
SBC upozorňuje, že na kolejní nástěnce je vyvěšen dokument s informací, že SÚZ zaručuje úklid společných prostor. SBD navrhuje, aby SÚZ
krátil faktury za neplnění úklidu, obdobně jako klub v případě Pod-O-Gym.

23:32 Předseda ukončuje schůzi.

Příloha 1
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Příloha 2
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